



Аматова Гулнура Нурлановна

Аматова Гулнура Нурлановна 21 год, студентка Ошского Технологического Университета имени академика М.М.Адышева. Специализируется в сфере переводческого дела по направлению дипломат-переводчик, факультета Экономики и управления. Как будущий дипломат заинтересована и изучении корейского языка и развитии дружеских отношений и культур двух таких стран, как Кыргызстан и Южная Корея. Благодаря активной жизни в университете, приняла участие в онлайн-мероприятии, посвященном празднованию "Международного дня Гор", наряду с коллегами и студентами из коалиции студенческих клубов университета долины штата Юта, которое состоялось 1 декабря 2021 года. В ходе мероприятия поднимались такие вопросы, как: развитие туристических зон отдыха, охраны гор и пути их решения. В качестве следующего шага планирует принять участие в онлайн-мероприятии, в ходе 66 сессии Комиссии по Статусу Женщин, посвящённом правам горных женщин, в котором также будут отражаться вопросы, условий проживания женщины в горных местностях Кыргызстана.

Amatova Gulnura Nurlanovna, 21 years old, student at the Osh Technological University named after academician M.M. Adyshev. She specializes in the field of translation in the direction of a diplomat-translator, Faculty of Economics and Management. As a future diplomat, she is interested in learning the Korean language and developing friendly relations and cultures between the two countries of Kyrgyzstan and South Korea. Thanks to an active life at the university, she was able to become a participant in the online UN event dedicated to the "International Mountain Day", along with colleagues and students from the Utah Valley University student coalition Utah International Mountain Forum, which took place on December 1, 2021. At the International event, issues such as the development of tourist recreation areas, protection of mountains, and solutions were addressed. The next step was to become a member of an online event dedicated to "Mountain Women's Rights", which will also reflect questions regarding the conditions under which women live in the mountainous areas of Kyrgyzstan.